

# 使用指南

## USER MANUAL

Model : SK-2053

重要安全提示

简体中文



- ◆ 请阅读本说明
- ◆ 请遵循本说明书
- ◆ 请在常温环境中存放和使用本产品
- ◆ 请勿在近水处使用本产品，勿将本产品浸入任何液体中或任何液体滴溅到本产品上
- ◆ 请勿在近热源处使用本产品，如散热器、热风调节器、炉灶或者其他产生热量的仪器（包括放大器）
- ◆ 请勿堵塞音响的开口处，勿将物体塞入音响的通风口或者缝隙中
- ◆ 请勿丢掷，避免跌落造成本产品损坏
- ◆ 请使用音响额定电压的电源充电器充电
- ◆ 如果连接线与您的设备不匹配，请与销售商联系
- ◆ 请将音响调至合适音量，避免对您的听力造成损害
- ◆ 无论设备因何原因损坏，都必须及时请专业修人员修理，擅自拆卸将使保修失效

-1-

120mm

## 产品特点

## 简体中文

1. 一体式背带音响，方便携带。
2. 多种播放模式（蓝牙、TF卡、U盘、无线麦、AUX）
3. 支持最新TYPE-C充电接口
4. 调频FM收音机（部分机型可用）
5. 闹钟（部分机型可用）
6. 高品质音效芯片

## 一、按键操作方法说明

- (1) 长按开机键进入开机模式
- (2) 旋转VOL旋钮主音量大小调节模式（长按上一曲音量加，长按下一曲音量减）
- (3) 旋转MIC旋钮无线麦克风音量大小调节模式（部分机型可用）
- (4) 长按播放键（或短按M键），功能切换模式
- (5) 短按（\*）开机键，幻彩灯调节灯效模式
- (6) 按上一曲键，在播放音乐模式下，短按上一曲，播放上一个音频文件，长按就是快退模式
- (7) 下一曲键，在播放音乐模式下，短按下一曲，播放下一个音频文件，长按就是快进模式
- (8) TF卡模式，短按上一曲键，播放上一个音频文件，短按下一曲键，播放下一个音频文件，短按播放键，暂停正在播放的音频文件，再次短按播放键，继续播放。
- (9) U盘模式，短按上一曲键，播放上一个音频文件，短按下一曲键，

-2-

播放下一个音频文件，短按播放键，暂停正在播放的音频文件，再次短按播放键，继续播放。

(10) 音频输入模式，将一个带音源机器插入一条3.5MM的音频线输入本产品，就可以播放

(11) 充电口，请将5V2A电源插上一条TYPE-C充电线进行充电

## 二、麦克风操作方法说明

(1) 长按开机键开机，蓝色指示灯闪烁变长亮时与主机匹配连接上就可以K歌，短按开机键，无线麦克风播放暂停

(2) 短按（双击）+键，（无线麦混响+或音量+）调节

(3) 短按（双击）-键，（无线麦混响-或音量-）调节

(4) 短按带话筒识别键，一键消除原声，长按魔音模式

三、长按播放键（M键）进入蓝牙模式，打开手机蓝牙功能，点击本产品的设备名型号连接及可以使用

## 四、FM调频广播使用说明

(1) 长按播放（M）模式键，切换到FM模式。

(2) 插入充电线做收音天线，短按（长按）播放键，FM开始自动搜台，搜台完成后自动保存电台，并播放第一个电台频道。

(3) 短按上一曲键，播放上一个电台。

—曲键，播放下一个电台。

## 五、闹钟功能操作说明

(1) 长按闹钟键，进入闹钟时间设置，时钟闪烁时，短按上下曲键可调节时钟，在短按闹钟键转换到分钟闪烁时，短按上下曲键可调节分钟，在短按闹钟键显示ON和OFF，按上下曲键变换ON和OFF

(2) 双击闹钟键，进入时钟时间设置，时钟闪烁时，短按上下曲键可调节时钟，在短按闹钟键转换到分钟闪烁时，短按上下曲键可调节分钟（闹钟机型可用）

## 六、低电时，听到播报提示音

## 接口示意图 简体中文

(1) 音频输入 ○ 外接音频输入接口

(2) TF, USB

□ TF卡和U盘插入接口

(3) □ 充电接口DC5V-2A

## 充电操作 简体中文

音箱在使用过程中会消耗内置电池的电量，当音箱发出充电提示的时候，请给音箱充电（规格5V2A），音箱的电源输入孔边有个圆孔，可以观察到有红色灯珠点亮，充满以后红灯灭

## USER MANUAL

Model : SK-2053



## Important safety tips

- ◆ Please read this instruction
- ◆ Please follow this manual
- ◆ Please store and use this product at room temperature
- ◆ Do not use this product near water. Do not immerse this product in any liquid or spill any liquid drop onto this product
- ◆ Do not use this product near heat sources, such as radiators, hot air regulators, stoves or other heat generating instruments (including amplifiers)
- ◆ Do not block the opening of the stereo, and do not put objects into the vent or slot of the stereo
- ◆ Do not throw it to avoid damage to the product
- ◆ Please use the power charger with rated audio voltage for charging
- ◆ If the cable does not match your device, please contact the vendor
- ◆ Please adjust the stereo to a proper volume to avoid damage to your hearing
- ◆ No matter why the equipment is damaged, it must be repaired by professional maintenance personnel in time. Unauthorized disassembly will invalidate the warranty

-5-

## Product characteristics

1. All-in-piece strap stereo, easy to carry.
2. Multiple playback modes (Bluetooth, TF card, U disk, wireless mic, AUX)
3. Support the latest TYPE-C charging interface
4. FM FM radio (some models are available)
5. Alarm clock (some models)
6. High-quality sound effect processing chip

## 一、Description of the key-press operation method

- (1) Long press the start button to enter the boot mode
- (2) rotate the VOL knob main volume adjustment mode (long press the volume add, long press the volume reduction)
- (3) Rotate MIC knob wireless microphone volume adjustment mode (available for some models)
- (4) Long press the play key (or short press the M key), the function switch mode
- (5) Press the (\*) power button to adjust the light effect mode of the magic lights
- (6) Press the last song button, in the play music mode, short press the last song, play the last audio file, long press is fast back mode
- (7) The next song key, in the play music mode, the short press the next song, play the next audio file, the long press is fast forward mode
- (8) TF card mode, press the previous key, play the last audio file, press the previous key, play the next audio file, inserted into a 3.5MM audio line input into this product, can be played
- press the playback key, pause the audio file is playing, press the playback key again, continue to play.

-6-

(9) U disk mode, short press the last key, play the last audio file, short press the next key, play the next audio file, short press the play key again, pause the audio file is playing, short press the play key again, continue to play.

(10) Audio input mode, with a sound source machine

(11) Charging port, please plug the 5V2A power line into a TYPE-C charging cable for charging

## 二、Description of the microphone operating method

- (1). Long press the start button to start up, the blue indicator light flashing long and the host matching connection can K song, short press the start button, wireless microphone play / pause
- (2). Short press (double click) + key, (wireless wheat ring + or volume +) adjust

(3). Short (double click) -key, (wireless mic or volume -) adjust

(4). Short press with the microphone identification key, one key to eliminate the original sound, long press the magic sound mode

三、Long press the playback key (M key) to enter the Bluetooth mode, open the Bluetooth function of the mobile phone, and click the device name and model of the product to connect and use it

## 四、FM FM broadcast instructions

- (1). Long press the Play (M) mode key to switch to the FM mode.
- (2). Insert the charging cable to do the radio antenna, short press (long press) play key, FM start automatic search station, search station automatically save the station, and play the first radio channel.
- (3). Press a short button to play a radio station.
- (4). Press a key button to play the next station.

## 五、Alarm clock function operation instructions

-7-

(1) Long press the alarm key to enter the alarm time setting. When the clock flashes, short press the upper and lower curve button to adjust the clock, short press the alarm button to blink, short press the upper and lower curve button to adjust the minutes, short press the alarm button to display ON and OFF, press the upper and lower curve to transform ON and OFF

(2) Double-click the alarm clock key to enter the clock time setting. When the clock is flashing, press the upper and lower curve button to adjust the clock. When pressing the alarm button to blink for minutes, press the upper and lower curve button to adjust for minutes (the alarm model is available)

## 六、When low, hear the prompt

## Schematic diagram of interface

- (1) Audio input: ○ an external audio input interface
- (2) TF, USB

□ TF card and U disk insertion interface

(3) □ Charging interface DC5V-2A

## Charging operation

The speaker will consume the power of the built-in battery, when the speaker sends a charging prompt, please charge the speaker (specification 5V2A), there is a reading hole at the side of the power input hole, you can see the red bead lit, filled after the red light out.

-8-

#### FCC Warning

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

#### Radiation Exposure Statement

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body.